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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:220 Det minskade intresset för sjöbefälsutbildningarna

De senaste fyra åren har både antalet sökande och antalet antagna till 
sjöbefälsutbildningarna minskat kraftigt. Sjöbefälsutbildningarna finns dels vid 
Linnéuniversitet i Kalmar, dels vid Chalmers i Göteborg, och i dag har båda 
lärosätena tomma platser på sina program. På Linnéuniversitetet är till exempel 
bara en tredjedel av platserna på sjöingenjörsprogrammet fyllda, och antalet 
sökande till sjökaptensprogrammet har minskat från 518 sökande 2014 till 200 i 
år. Situationen på sjöbefälsutbildningarna är bekymmersam för svensk sjöfarts 
framtida kompetensförsörjning. 

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark Knutsson 
följande;

 

Avser regeringen att vidta några åtgärder för att höja intresset för 
sjöbefälsutbildningarna och för karriärer till sjöss? 

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-06
Besvaras senast
2017-11-15 kl. 12.00


